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ZÁPISNICA 

zo 16. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 4. 8. 2016 
 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania  

2. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2016 

3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2016  

4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 

v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 

o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov  

5.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 o poskytnutí 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým 

školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov 

6. Program podpory rozvoja ľudských zdrojov v digitálnej ekonomike 

7. Informatívna správa k príprave medzinárodnej konferencie „Posilňovanie ľudských práv 

v oblasti zamestnanosti na Slovensku“ – závery výskumu  

8. Akademické dni mesta Košice 

9. Informatívna správa o činnosti OI SO/RO pre ROP v implementácii delegovaných 

opatrení ROP v programovom období 2007 – 2013 

10. Spolufinancovanie projektu Technickej pomoci SO pre IROP v programovom období 

2014 - 2020 

11. Rôzne 

12. Záver 

V neprítomnosti predsedu komisie JUDr. Konkolya na rokovaní komisie predsedal Ing. 

Zachariaš, podpredseda KSK. 

 

 



K bodu č. 1 

Vyjadrenie: 

Ing. Zachariaš tlmočil ospravedlnenie predsedu komisie, privítal prítomných a predložil na 

schválenie program rokovania komisie. V úvode rokovania skonštatoval, že na zasadnutí 

komisie sú prítomní 13 členovia komisie, čo je nadpolovičná väčšina, to znamená, že 

rokovanie je uznášaniaschopné.  

 

Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 28/2016: 

Komisia schválila návrh programu podľa zaslanej pozvánky. 

 

Hlasovanie č. 1: 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

K bodu č. 2 

Vyjadrenie: 

Podrobný výklad k Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2016 

podala Ing. Karafová, vedúca odboru financií.  

 

Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 29/2016: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

v súlade so znením návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

K bodu č. 3 

Vyjadrenie: 

Podrobný výklad k materiálu Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2016 

podala Ing. Karafová, vedúca odboru financií.  

 

Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 30/2016: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 

so znením návrhu na uznesenie. 



Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

K bodu č. 4 

Vyjadrenie: 

Vysvetlenie k materiálu podala Ing. Karafová, vedúca odboru financií. 

 

Diskusia: – 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 31/2016: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

v súlade so znením návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Na prosbu JUDr. Szélesovej, najprv sa prejednávali materiály  SORO, t.j. body č. 9. a 10. 

podľa pozvánky na rokovanie komisie. 

Medzičasom došiel ďalší člen komisie. 

K bodu č. 9 

Vyjadrenie: 

Podrobný výklad k činnosti OI SO/RO pre ROP podala JUDr. Szélesová, vedúca odboru SO 

pre IROP. 

 

Diskusia: Ing. Zachariaš, Ing. Rušinová 

Ing. Zachariaš pochválil dobrú komunikáciu s odborom SO/RO a zároveň aj v mene starostov 

sa poďakoval za dobrú spoluprácu. Uviedol, že aj na zasadnutí Výboru regiónov sa 

diskutovalo na tému, ako zjednodušiť prácu s Eurofondami – v tejto súvislosti požiadal 

o spoluprácu SO pre IROP. Navrhol, že na spôsob pozbierania príkladov dobrej praxe by sa 

mali zbierať „príklady špatnej praxe” - s takými informáciami by sa mohlo obrátiť na riadiaci 

orgán aj na Brusel s požiadavkou o procesnú zmenu. JUDr. Szélesová súhlasila s potrebou 

zmien – s mnohými anomáliami sa aj ona stretla vo vlastnej praxi. Ing. Rušinová sa pripojila 

k poďakovaniu za dobrú spoluprácu. 

 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy 

 

Uznesenie č. 32/2016: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

v súlade so znením návrhu na uznesenie a s požiadavkou vypracovania materiálu podľa 

odznelej diskusie. 

 



Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

K bodu č. 10 

Vyjadrenie: 

Podrobný výklad k materiálu podala JUDr. Szélesová, vedúca odboru SO pre IROP. 

 

Diskusia: – 

 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 33/2016: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 

so znením návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

K bodu č. 5 

Vyjadrenie: 

Vysvetlenie k predloženému materiálu podal Ing. Kandráč, vedúci odboru školstva. 

 

Diskusia: Dr. Mitterpák 

Dr. Mitterpák sa spýtal na úroveň miezd v školstve v porovnaní s ostatnými krajmi. 

Ing. Kandráč uviedol, že máme druhú najvyššiu mzdu po Prešovskom kraji. 

 

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 34/2016: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 

so znením návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 7: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 



K bodu č. 6 

Vyjadrenie: 

Podrobné informácie k predloženému materiálu poskytol Ing. Ťapák, vedúci referátu 

regionálneho rozvoja a plánovania.  

 

Diskusia: Dr. Mitterpák, Dr. Szegedi, Ing. Zachariaš, Ing. Fülöp, Ing. Zika 

Dr. Mitterpák poznamenal, že je veľmi prekvapený z informácie, že na Úrade práce sú 

evidovaný absolventi so vzdelaním IT. Ing. Ťapák uviedol, že mnohokrát sa za tým skrýva 

fakt, že absolventi nechcú ihneď po skončení školy nastúpiť do zamestnania, chcú využiť 

dvojmesačné prázdniny. Dr. Szegedi povedal, že v IT sektore aj v robotike vidí veľký 

potenciál, že v u nich pracovisku sa už intenzívne venujú nasadzovaním robotov.  Konštatoval 

že  v západnej Európe sú v tomto smere už značne pokročilo dopredu, preto plne podporuje 

predložený materiál. Ing. Zachariaš poznamenal, že je to „príliš perspektívny” materiál pre 

Slovensko, kde ani základné veci nevieme doriešiť, ako registre a OPIS. Pritom vyjadril, že 

materiál sa mu veľmi páči, je to určite aj naša cesta do budúcnosti. Pýtal sa ako bude 

zabezpečené, aby sa tento zámer realizoval na školách. Ing. Fülöp vysvetlil, že je to 

zapracované do Stratégie rozvoja školstva KSK, a aj tento materiál bol vypracovaný 

v spolupráci s odborom školstva. Ing. Zika vyjadril určite pochybnosti: vidí na školách 

problém v nedostatku dostatočne pripravených učiteľov pre túto oblasť. Podľa neho je 

zbytočná investícia do špičkovej techniky keď nám chýbajú odborníci, ktorí by to vedeli 

naplno využiť moderné učebné technológie vo vzdelávacom procese.   

Počas diskusie jeden člen komisie odišiel, druhý zase došiel.  

Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 35/2016: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade 

so znením návrhu na uznesenie. 
 

Hlasovanie č. 8: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

K bodu č. 7 

Vyjadrenie: 

Vysvetlenie k predloženému materiálu podal Ing. Fülöp, vedúci odboru regionálneho rozvoja, 

územného plánovania a životného prostredia. 
 

Diskusia: Ing. Zachariaš 
  
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

Uznesenie č. 36/2016: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

v súlade so znením návrhu na uznesenie. 
 

Hlasovanie č. 9: 

Prítomní: 14 

Za: 14 



Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

K bodu č. 8 

Vyjadrenie: 

Vysvetlenie k predloženému materiálu podal Ing. Fülöp, vedúci odboru regionálneho rozvoja, 

územného plánovania a životného prostredia. 

 

Diskusia: Ing. Hudák 

P. hlavný kontrolór sa pýtal, či organizácia už existuje, alebo sa len zakladá. Keďže odpoveď 

znela, že to má byť novozaložená organizácia, navrhol preveriť s právnikmi prípadnú zmenu 

znenia návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 37/2016: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a  schváliť po zapracovaní 

pripomienky a zmeny textu uznesenia na základe požiadavky p. hlavného kontrolóra. 

 

Hlasovanie č. 10: 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

K bodu č. 11 

Vyjadrenie:   

Ing. Tešliar, riaditeľ ARR ako spoluorganizátor medzinárodnej konferencie „Posilňovanie 

ľudských práv v oblasti zamestnanosti na Slovensku“ uviedol, že konferencia má slúžiť na 

otvorenie diskusie na tému zamestnanosti a zároveň pozýval členov komisie na podujatie. Ing. 

Fülöp dodal, že pozvánky sa budú odosielať po upresnení miesta a programu konferencie. 

K bodu č. 12 

Vyjadrenie: 

Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania podpredseda komisie poďakoval prítomným za účasť 

a ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 

 

 

V Košiciach dňa 5. 8. 2016 

Zapísal Ing. Peter Ťapák 

 
 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Peter Ťapák 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. István Zachariaš 

podpredseda komisie 
 

 


